
Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 

v Trávniku zo dňa 13.10.2022 

 

 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Schválenie kontokorentného úveru od ČSOB, a.s. 

4. Prejednanie žiadostí o pridelenie a výmenu nájomných bytov 

5. Iné 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

 

 

1. Rokovanie otvoril a viedol starosta obce Karol Farkas. Po privítaní prítomných a po 

konštatovaní, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné boli poslanci 

oboznámení s programom rokovania. Pán starosta navrhuje predložený program 

rokovania doplniť o bod č. 3, týkajúci sa kontokorentného úveru obce u ČSOB a.s.. 

Rozšírený program rokovania poslanci hlasovaním z piatich prítomných poslancov 

jednohlasne schválili. Rokovanie prebehlo nasledovne. 

 

 

2. Za overovateľov zápisnice starosta určil pána poslanca Jozef Kálmán a pána 

poslanca Ladislav Szabó.  Za zapisovateľa starosta určuje Bc. Zitu Borkovú. 

 

 

3. Pán starosta informoval poslancov, že uzatvorenie Zmluvy o kontokorentnom 

úvere pre Obec Trávnik v sume 22 000 €  s ČSOB, a.s. Bratislava bola schválená 

obecným zastupiteľstvom na zasadnutí dňa 28.6.2022 uznesením číslo XIII-2022. 

Pôvodne mala byť zmluva uzatvorená na jeden kalendárny rok. Na požiadavku 

banky, pán starosta navrhuje schváliť uzatvorenie zmluvy o kontokorentnom úvere 

s ČSOB, a.s. na dobu neurčitú.  

 Obecné zastupiteľstvo hlasovaním z piatich prítomných poslancov, päť hlasov za, 

proti nikto, nikto sa nezdržal hlasovania, jednohlasne schválilo uzatvorenie zmluvy 

o kontokorentnom úvere vo výške 22 000 € od ČSOB, a.s. na dobu neurčitú. 

 

 

4. Pán starosta informoval poslancov, že z dôvodu úmrtia nájomcu sa koncom 

septembra 2022 uvoľnili dva dvoj izbové nájomné byty v nájomnom bytovom 

dome so súpisným číslom 411, a to byt č. 411/2 a byt č. 411/7.  

Na obecné zastupiteľstvo sa žiadosťou obrátili dvaja súčasní nájomcovia so 

žiadosťou o výmenu nájomného bytu, menovite pán Ladislav Piroska, ktorý je 



nájomcom 3 izbového bytu č. 6 v nájomnom bytovom dome s.č. 411. Zo 

zdravotných dôvodov požaduje schválenie výmeny súčasného prenajatého bytu č. 

6 na uvoľnený byt č. 2 na prízemí nájomného domu. Druhá žiadosť o výmenu 

nájomného bytu bola podaná nájomcom pani Violou Nagyovou, ktorá je 

v súčasnosti nájomcom 1 izbového bytu č. B/1 v nájomnom bytovom dome so súp. 

č. 410 a požaduje o výmenu tohto bytu na 3-izbový nájomný byt č. 6 v nájomnom 

bytovom dome so súpisným číslom 411, odôvodnený tým, že v t.č. prenajatom 1 

izbovom byte žije spoločne s dvoma dospelými synmi. 

Podľa poradovníka žiadostí o nájomné byty sú podané na 1 a 2 izbový byt tieto 

žiadosti, ktoré spĺňajú príslušné podmienky: 

 Vargová Alžbeta trvale bytom Trávnik (1 izbový) 

 Libaiová Eleonóra trvale bytom Číčov (1-2 izbový) 

 Futová Lívia trvale bytom Číčov (2-3 izbový) 

 Markuszek Renáta Letícia bytom Trávnik (2-3 izbový) 

 Gál Gábor bytom Trávnik (2-3 izbový). 

Pán starosta uviedol, že v zmysle VZN z roku 2015 o podmienkach 

prideľovania nájomných bytov sa ustanovilo, že žiadosti občanov s trvalým 

pobytom v obci Trávnik budú uprednostňované. Navrhuje v prvom rade 

prejednanie a schválenie podaných žiadostí o výmeny bytov a následne 

schvaľovanie jednotlivých žiadostí podľa poradia ich doručenia na obecný 

úrad, teda podľa poradovníka. Hlasovanie prebehlo nasledovne: 

 Žiadosť o výmenu nájomcu Ladislava Pirosku na uvoľnený 2 izbový 

byt č. 2 na prízemí bytového domu s.č. 411. Hlasovanie prebehlo 

nasledovne: z piatich prítomných poslancov, päť poslancov hlasovalo 

za, proti nebol nikto a nikto sa nezdržal hlasovania. Žiadosti pána 

Ladislava Pirosku sa vyhovuje. 

 Žiadosť o výmenu podaná nájomcom Violou Nagyovou na 3 izbový 

byt č. 6 na 2. poschodí bytového domu s.č. 411. Hlasovanie prebehlo 

nasledovne: z piatich prítomných poslancov, päť poslancov hlasovalo 

za, proti nebol nikto a nikto sa nezdržal hlasovania. Žiadosti pani Violy 

Nagyovej sa vyhovuje. 

Po schválení žiadostí o výmenu zostáva uvoľnený jeden 1 izbový byt, na 

ktorý sú podané dva žiadosti, Hlasovalo sa podľa poradia ich podania 

nasledovne: 

 Žiadosť pani Vargovej Alžbety bytom Trávnik. Hlasovanie prebehlo 

nasledovne: z piatich prítomných poslancov, päť poslancov hlasovalo 

za, proti nebol nikto a nikto sa nezdržal hlasovania. Žiadosti pani 

Alžbety Vargovej sa vyhovuje. 

 Žiadosť Eleonóry Libaiovej bytom Číčov. Keďže predmet bol 

pridelený pani Vargovej, na túto žiadosť sa nehlasovalo. 

Zostáva voľný ešte jeden 2 izbový byt v nájomnom dome s.č. 411 a to byt 

č. 7. Bude sa hlasovať vo veci štyroch žiadostí o dvoj izbový byt a to podľa 

poradovníka nasledovne: 

 Žiadosť pani Eleonóry Libaiovej bytom Číčov. Hlasovanie prebehlo 

nasledovne: z piatich prítomných poslancov, za nehlasoval nikto, štyria  

poslanci hlasovali proti, jeden poslanec sa zdržal hlasovania. Žiadosť 

pani Eleonóry Libaiovej bola zamietnutá. 

 Žiadosť pani Lívie Futovej bytom Číčov. Hlasovanie prebehlo 

nasledovne: z piatich prítomných poslancov, za nehlasoval nikto, štyria  



poslanci hlasovali proti, jeden poslanec sa zdržal hlasovania. Žiadosť 

pani Lívie Futovej bola zamietnutá. 

 Žiadosť pani Renáty Letície Markuszek bytom Trávnik. Hlasovanie 

prebehlo nasledovne: z piatich prítomných poslancov, za nehlasoval 

nikto, štyria  poslanci hlasovali proti, jeden poslanec sa zdržal 

hlasovania. Žiadosť pani Renáty Letície Markuszek bola zamietnutá. 

 Žiadosť pána Gábora Gála bytom Trávnik. Hlasovanie prebehlo 

nasledovne: z piatich prítomných poslancov, za hlasovali štyria  

poslanci,  proti nehlasoval nikto a jeden poslanec sa zdržal hlasovania. 

Žiadosti pána Gábora Gála sa vyhovelo. 

Zamietnuté žiadosti zostávajú naďalej v evidencii žiadostí o nájomné byty. 

 

 

 

 

 

5. Iné: 

A/ Starosta informoval poslancov, že v rámci spoločného úspešného  projektu obcí 

Klížska Nemá, Číčov a Trávnik – sa dňa 5. novembra 2022 môže zúčastniť 

skupina z každej z obcí na prednáške o ochrane prírody, konané na území 

DROPIE pri Zlatnej na Ostrove. Bude to spoločná akcia obcí, na ktorú pán starosta 

touto cestou pozýva poslancov obecného zastupiteľstva a zamestnancov obecného 

úradu.  

 

B/ Pán starosta informoval poslancov, že od 1. októbra sa očakáva ďalší nárast 

cien energií a preto je nutné zaviesť tieto úsporné opatrenia: 

 S účinnosťou od 1. novembra 2022 sa menia úradné hodiny obecného 

úradu. Pondelok, utorok a v stredu sa budú prijímať stránky, pracovný čas 

bude pondelok 8,00-17,30 hod, utorok 8,00-15,30 hod a streda 8,00-13,00. 

Vo štvrtok a v piatok bude úrad zatvorený, zamestnanci zostávajú na 

dovolenke, v prípade, ak bude potrebné, bude nariadená potrebným 

zamestnancom práca z domu. Otváracie hodiny pošty partner sa nemenia. 

V miestnosti poštového úradu sa zabezpečí klimatické zariadenie. Zároveň 

bude poštový úrad slúžiť počas štvrtkov a piatkov aj ako podateľňa 

obecného úradu. Tieto opatrenia zostávajú v platnosti zatiaľ do 

31.decembra 2022. 

 Telocvičňa – činkáreň bude zatvorená 

 Prevádzkovateľ miestnej káblovej televízie CabelNet doteraz neuhrádzal 

žiadne výdavky čo sa týka elektrickej energie. Obec zakúpila meradlá 

odpočtu elektriny a zistilo sa, že servery a zariadenia káblovej televízie 

denne spotrebujú približne 20 kWh elektriny, čo znamená cca 500 eur 

výdavok mesačne. Tento stav bude riešený na budúci týždeň s konateľmi 

spoločnosti CabelNet. 

Zároveň pán starosta dodal, že sa začnú exekučné konania na vymáhanie 

pohľadávok obce na miestnych daniach a poplatkoch spôsobmi, ako to 

umožňuje zákon. Exekúciami sa bude zaoberať hlavná kontrolóra obce pani 

Mgr. Gabriella Majer. 

 

                   C/  Na zasadnutie sa dostavil občan Ján Eőzse, ktorý chce oboznámiť poslancov  

                         So svojou sťažnosťou, týkajúcou sa hrobových miest na miestnom cintoríne. 



                Uvádza, že nájomca hrobového miesta, ktoré tituluje ako jednomiestne,  

                neoprávnene pri vyhotovovaní pomníka pre svojich blízkych vytvoril spevnenú 

                plochu po okraji hrobu tak, že nezostalo len kúsok voľného miesta medzi dvoma  

                hrobovými miestami. Nájomcom susedného hrobového miesta je sťažovateľ. Túto 

                svoju sťažnosť tlmočil pánovi starostovi približne pred pol rokom, kedy  pán  

                starosta osobne preveril predmet sťažnosti pána Eőzse na miestnom cintoríne a  

                vyhotovil fotodokumentáciu. Odvtedy sa nič nedialo. 

                Pán starosta sa ku sťažnosti vyjadril nasledovne: v súčasnom prevádzkovom  

                poriadku cintorína nie je ustanovené, že akú plochu môže rozmerovo zaberať  

                hrobové miesto a ani vzdialenosť medzi jednotlivými hrobmi.                                     

                Bude nutné prepracovať a schváliť nový prevádzkový poriadok 

                pohrebiska, kamenárstva treba zaviazať na povinnosť ohlásení na vyhotovenie 

                pomníkov pre zosnulých a požiadať obec o povolenie na zhotovenie pomníkov.  

                Pokiaľ nemáme príslušné nariadenie schválené, zákonne nemáme možnosť predmet  

                sťažnosti riešiť.  

 

 

6. Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

                                                                       Karol Farkas 

                                                                       Starosta obce 

 

 

 

 

 

V Trávniku dňa 17.10.2022 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

 

Bc. Zita Borková          _________________________________ 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Jozef Kálmán                __________________________________ 

 

 

Ladislav Szabó              __________________________________ 

                       

                                                         



 


